

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 15 octobre 1913, a.m.

M. le Commissaire E. P. Lachapelle, Président; MM. Ainey et Dupuis.

1.—Soumis le dossier concernant la demande des héritiers de l'ex-chef de district Edward Jackson, pour le paiement d'une police acquittée, au montant de \$1,000.

Résolu De prier Son Honneur le Maire et le Greffier de la Cité de signer la quittance notariée qui devra être préparée en règlement de cette réclamation.

2.—(16232-31) Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu: 1° De permettre à M. Alexis Collin de recevoir, emmagasiner et vendre du bois, du charbon, etc., sur le lot portant le No. Cad. 2302 du quartier Ste-Cunégonde, No. 1474, rue Notre-Dame Ouest;

2° De permettre à M. Arthur Tisseur de vendre, recevoir et emmagasiner du bois, du charbon, etc., sur le lot portant le No. Cad. 28, subd. 255-56 et 257, quartier Longue Pointe, coin des rues Toulouse et Cadillac.

3.—Soumis des mandats vérifiés par le Contrôleur de la Cité, au montant de \$97,680.82, suivant liste certifiée.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

4.—(16192) Soumise la réclamation de la "Canada Roofing & Paving Company" (Jos. Chartier, propriétaire), pour dommages résultant du fait que les quantités de trottoirs qui devaient être construits par ladite compagnie, ont été diminuées, et qu'une partie a été accordée à d'autres entrepreneurs.

Vu que la "Canada Roofing & Paving Company" consent à abandonner toutes réclamations en dommages contre la Ville, si cette dernière consent à acheter 150 tonnes d'asphalte mastic qu'elle avait acheté pour la construction desdits trottoirs et qu'elle n'a pu utiliser.

Vu le rapport de l'Ingénieur Surintendant de la Voirie, en date du 15 octobre courant, il est

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 15th October 1913, a.m.

Commissioner E. P. Lachapelle, Chairman; Messrs. Ainey and Dupuis.

1.—Submitted the documents anent the application of the heirs of ex-District Chief Edward Jackson, for the payment of a paid-up policy amounting to \$1,000.

Resolved: That His Worship the Mayor and City Clerk be authorized to sign a notarial quittance which will be prepared in settlement of said claim.

2.—(On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved: 1° To allow Mr. Alexis Collin to receive, store and sell wood, coal, etc., on lot bearing Cad. No. 2302, St. Cunégonde Ward, No. 1474 Notre Dame street West;

2° To allow Mr. Arthur Tisseur to sell, receive and store wood, coal, etc., on lot bearing Cad. No. 28, subd. 255-256 and 257, Longue Pointe Ward, corner of Toulouse and Cadillac streets.

3.—Submitted warrants verified by the City Comptroller, amounting to \$97,680.82, as per certified list.

Resolved: That payment of same be authorized.

4.—(16192) Submitted the claim of "The Canada Roofing & Paving Company" (Jos. Chartier, proprietor) for damages resulting from the fact that quantities of sidewalks which were to be laid by the said Company, had been curtailed, while part of same had been awarded to other contractors.

As "The Canada Roofing & Paving Company" is willing to waive all claims for damages against the City, if the latter consents to buy 150 tons of mastic asphalt which it had purchased for laying the said sidewalks and which it could not utilize;

In view of the report of the Engineer Superintendent of the Road Department, dated the 15th October instant, it was